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دیدگــــــاه
نمایش غیرجذاب دربی 

در دربی ۹۷ همانند چند دربی دیگر که در گذشته نظیر آن 
را شاهد بودیم، حساسیت بالای مسابقه باعث شد تا دو تیم بازی 
مورد انتظار را انجام ندهند و نمایش جذابی نداشته باشند. در 
شروع هر دو نیمه بازی بهتری را از دو تیم شاهد بودیم اما این 
نوع بازی تنها چند دقیقه دوام داشت و در دیگر دقایق مسابقه 
نهایتا دو تا سه موقعیت نصیب دو تیم شد. ای کاش دروازه یکی 
از دو تیم در این دیدار، باز می شد تا تیم مقابل برای جبران نتیجه 
بازی بهتری را انجام دهد. بدون تردید هواداران پیش از آغاز 
دربی حساسیت زیادی را چشیدند اما در حین مسابقه و پس از 
آن هیجان خاصی را تجربه نکردند و دلیل آن بازی خارج از توقع 
سرخابی ها بود. البته که سرخابی ها شرایط ایده آلی را پیش از 
دربی نداشتند. پرسپولیس در دو هفته ماقبل دربی به پیروزی 
رسید ولی این تیم از لحاظ تاکتیکی و کسب نتایج خوب عملکرد 
جالبی نداشت. استقلال نیز درگیر چندین تساوی متوالی پیش 
از دربی ۹۷ بود. از معضلات مهم دو تیم پیش از دربی این بود 
که بازیکنان سرخابی هنوز به هماهنگی مطلوبی نرسیدند و 
برای همین استقلال و پرسپولیس نتوانستند بازی با ریسک و 
بی محابایی را انجام دهند. آنها نگران کسب نتیجه مطلوب در 
این بازی مهم بودند و اگر به سطح کیفی بهتری رسیده بودند 
هواداران شاهد بازی به مراتب زیباتری بودند و با هیجان زیادی 
جریان مسابقه را دنبال می کردند. فکر می کنم امسال سیرنزولی 
کیفیت لیگ برتر به حد اعلا رسیده است. تیم ها حاضر در این 
رقابت ها تحت هر شرایطی به دنبال کسب پیروزی هستند یا 
اینکه تلاش می کنند تا بازنده نشوند و خیلی زود به حداقل امتیاز 
رضایت می دهند. هیچکدام از تیم ها دلچسب بازی نمی کنند و 
حتی سپاهان که تا حدودی بهتر بوده به خاطر کیفیت انفرادی 
بازیکنانش در برخی دیدارهای خود به پیروزی رسیده است. 
لیگ برتر پویا نیست و باید شرایط تغییر کند و حضور برخی 
تیم ها مانند گل گهر در بالای جدول نیز قطعی نیست و باید 
منتظر ادامه مسابقات شد تا بتوان شاهد فاصله مدعیان اصلی 
با دیگر تیم ها بود. گذشت زمان چهره مدعیان واقعی را نشان 
خواهد داد. وقتی لیگ برتر فاقد خروجی قابل قبولی است سرمربی 
تیم ملی باید بتواند بازیکنانی را به میدان بفرستد که مستحق 
حضور در ترکیب اصلی هستند و می توانند با ارائه بازی های 
بهتر نتایج مناسب تری را رقم بزنند. شاید بسیاری از بازیکنانی 
که در لیگ برتر ایران کیفیت چندانی نداشته اند در تیم های 
خودشان نتوانسته اند خوب بازی کنند. همین عامل کافی است 
تا اسکوچیچ دست روی بازیکنانی بگذارد که در تیم های باشگاهی 
خود بازی های به مراتب بهتری را انجام داده اند. هر فرد دیگری 
هم سرمربی تیم ملی بود به همین شکل عمل می کرد چون اعتبار 

تیم ملی را باید با استفاده از بهترین مهره ها حفظ کرد.

حسین بادامکی، بازیکن اسبق تیم فوتبال 
پرسپولیس در  خصوص وضعیت پرسپولیس 
، لیگ برتر، نماینده مشهد و البته تیم ملی 

کشورمان صحبت کرد. 
نظری  پایتخت چه  دربی  درباره   

دارید؟
 من فکر می کنم در ۱۰ الی ۱۱ دربی حضور 
داشته ام. با توجه به شرایط تیم ها و استرس 
نباختن یک مقدار طبیعی بود که بازی نزدیک 
و پایاپای را شاهد باشیم. البته نبود تماشاگر در 
کیفیت دربی تاثیرگذار بود، اما همه از این بازی 
توقع زیادی داشتند؛ چون هر ۲ تیم بازیکنان 
خوبی دارند و انتظار می رفت بار فنی دربی 

بالا باشد.
در  گلزنی  فقر  دلیل   به نظر شما   

لیگ برتر فوتبال چیست؟
 متاسفانه تیم ها به سمت بازی فیزیکی، 
محتاطانه و درگیرانه رفته اند و این باعث شده 
است بازیکنان خلاق تحت فشار قرار بگیرند. ما 
در لیگ برتر فوتبال مشکل بازیکن گلزن داریم 
و این موضوع  باعث شده است که تعداد گل در 

مسابقات پایین بیاید.
 وضعیت نماینده فوتبال مشهد را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 به هر حال تیم پدیده خصوصی است و مالک 
باشگاه هر کاری دلش می خواهد انجام می دهد. 
من به شخصه دوست ندارم درباره این تیم 
اظهارنظر کنم. زمانی که صحبت می کنیم، 
دوستان فکر می کنند که می خواهیم دخالت 

کنیم و تاثیری در کارشان بگذاریم. .
عملکرد  خصوص   در  شما  نظر   

بازیکنان تیم ملی  و اسکوچیچ چیست؟
که  داریم  بین المللی  تاپ  بازیکنان  ا  م
خیلی در تیم ملی تاثیرگذار هستند و از نقش 
اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی هم نباید بگذریم. 
اسکوچیچ زحمت می کشد و فهم مربیگری 

دارد.

گفتوگو

     قدردانی
کانون مربیان فوتبال ایران در بیستمین سالگرد 
تاسیس خود، آیین نکوداشت سرمربیان ملی را برگزار 
کرد. در این مراسم از اصغر شرفی، حسن حبیبی، علی 
پروین، ناصر ابراهیمی، و ... تمام کسانی که سرمربی 

تیم های ملی فوتبال ایران بودند، قدردانی یه عمل آمد.

     ریکاوری 
شاگردان امیرقلعه نویی پس از کسب یک پیروزی 
خیره کننده مقابل سپاهان حالا با روحیه بسیار بالایی 
آماده مصاف برابر پدیده در مشهد می شوند که با پیروزی 
در این مسابقه می توانند به صدرنشینی شان ادامه 

بدهند. گل گهر در زمین »والیبال« ریکاوری کرد. 

             لژیونرجدید 
فاطمه قاسمی که در فصل گذشته لیگ برتر فوتبال 
زنان ایران در تیم وچان کردستان توپ می زد، پیش از 
شروع فصل جدید با هیچ باشگاه ایرانی توافق نکرد. 
سرانجام با مدیران باشگاه آتاشهیر ترکیه به توافق رسید 

و قراردادش را به امضا رساند.

ت
شــ

سنو
عک

تسنیم: یک عضو کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
توضیحاتی را درباره پرونده شکایت باشگاه استقلال از بازیکن 
گابنی گل گهر ارائه کرد. حسین عبداللهی عضو کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال در مورد شکایت باشگاه استقلال 
از باشگاه گل گهر مبنی بر استفاده غیرقانونی از بایناما بازیکن 
گابنی این تیم اظهارداشت: ما درباره پرونده های جاری به هیچ 
وجه نمی توانیم اظهارنظر کنیم و روال عادی باید طی شود. 
وی درباره »گفت وگو های تند برخی مدیران باشگاه ها علیه 
باشگاه مقابل و اتهام  های مطرح شده در این مورد و اینکه آیا 
کمیته انضباطی به این صحبت ها ورود خواهد کرد یا خیر؟«، 
توضیح داد: اگر کسی در این ماجرا شاکی باشد و به کمیته 

انضباطی شکایت کند، ما به موضوع ورود می کنیم. 

 کارلو آنچلوتی که تیم تحت هدایتش سه شنبه در هفته 
پایانی از مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا در دیداری که 
جنگ برای صدرنشینی گروه D این رقابت هاست، پذیرای 
اینتر است، با حضور در کنفرانس خبری پیش از این بازی 
گفت: ما ابتدا به بازی با اینتر فکر می کنیم که بازی خیلی 
مهمی است و سپس به بازی با اتلتیکومادرید فکر خواهیم 
کرد. وی درباره اینکه آیا تیمش می تواند این فصل فاتح 
لیگ قهرمانان شود، اظهارداشت: از حالا به این موضوع فکر 
نمی کنم. ما مقابل تیمی سرسخت بازی داریم و می خواهیم 
در این بازی به پیروزی برسیم. ما می خواهیم به فینال 
لیگ قهرمانان برسیم. مطالبه از رئال مادرید همیشه بالاست. 
هواداران ما و البته باشگاه قهرمانی را از ما می خواهند. سرمربی 
ایتالیایی رئال مادرید همچنین در مواجهه با این پرسش که 
»آیا رئال مادرید بخت اول قهرمانی در رقابت های فصل جاری 
لیگ قهرمانان است؟«، خاطرنشان کرد: نمی دانم که آیا ما 
بخت اول قهرمانی هستیم یا خیر، اما اطمینان دارم که برای 
قهرمانی می توانیم رقابت کنیم. اگر می خواهید به قهرمانی 
برسید، باید توانایی رقابت با بهترین تیم ها را داشته باشید. 
کارلتو که تیمش پیش از این صعود خود به مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا را قطعی کرده، صحبت های خود را 
اینطور ادامه داد: اگر ما می خواهیم قهرمان شویم، باید توانایی 

شکست هر تیمی را داشته باشیم.

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

حسینعبدی
کارشناس فوتبال 

پیشکسوت و کارشناس فوتبال در خصوص دربی که با 
تساوی بدون گل به پایان رسید، اظهارداشت: واقعا انتظار 
بازی به این شکل را نداشتم و همه چیز آن بد بود. بازی روز 
شنبه و در یک ساعت نامناسب برگزار شد و تماشاگر هم که 
در ورزشگاه نداشتیم. اینها از تمام جاذبه های فوتبالی دربی 
که درست یا غلط برای هواداران اهمیت زیادی برخوردار 
است، کاسته بود. وی افزود: درون زمین هم چیزی نمی دیدیم 
و تقارن دربی تهران و دربی لندن )دیدار چلسی و وستهام( 

به نوعی آدم را به فکر فرو می برد. هرچند این قیاس درستی 
نمی تواند باشد اما اگر اسم آن مسابقه دربی بود، باید اسم 
دیگری برای این دربی انتخاب می کردیم. در مورد مسائل 
فنی و نوع تاکتیک تیم ها نمی توانیم هیچ صحبتی داشته 
باشیم و جای هیچ حرفی باقی نماند. این پیشکسوت فوتبال 
خاطرنشان کرد: بخشی از مسابقه به داوری ارتباط داشت که 
مسابقه را سردتر از همیشه کرد، موضوع دیگر هم بیانیه هایی 
است که آنها دائما صادر می کنند. مسابقات سایر تیم ها هم 

که از شبکه استانی پخش می شود. بارها و بارها پای صفحه 
تلویزیون می آیند و همواره هم در زمینه های مختلف شاکی 
هستند. وی گفت: چیزی که از تلویزیون دیدیم اصلا حس 
خوبی به ما نداد. متاسفم یک مسابقه که برای همه اهمیت 
دارد و باید درس هایی از فوتبال به جامعه فوتبال منتقل کند، 
هیچ چیزی ندارد. برنده واقعی این بازی کسانی بودند که 
وقتشان را تلف نکرده و بازی را ندیدند. در دوران ما تلویزیون 
فیلم هایی از کمدین های صامت نشان می داد. یکی از آن 
شخصیت ها در سینمای صامت با زیرنویس می گفت خیلی 
تلویزیون را دوست دارم و برایم آموزنده است، چرا که وقتی 
تلویزیون روشن می شود، فورا می روم، کتاب می خوانم. به 

عقیده من گروهی که بازی را ندیدند برنده این بازی بودند.

امیر حاج رضایی: 

افرادی که »دربی« را ندیدند؛ برنده بودند

آرمان ملی: اگرچه تیم ملی هندبال بانوان 
کشورمان که در مسابقات جهانی این رشته 
حضور دارد شکست سنگین مقابل نروژ متحمل 
شد؛ اما عنوان بهترین بازیکن زمین به دروازه بان 

تیم ایران رسید.  
 صعود 

هجدهمین دوره مسابقات هندبال قهرمانی 
زنان آسیا و انتخابی دیدارهای قهرمانی جهان 
اسپانیا از ۲۳ شهریورماه در اردن آغاز شد که 
ایران در گروه دوم با تیم های اردن، فلسطین، 
سوریه، کویت و ژاپن همگروه بود. عصر روز 
سه شنبه ۳۰ شهریورماه تیم ملی هندبال بانوان 
ایران در آخرین دیدار از مرحله گروهی هندبال 
قهرمانی زنان آسیا به مصاف تیم ملی سوریه 
رفت که ملی پوشان کشورمان موفق شدند 
به رغم همه حواشی و مشکلات چند روز اخیر 
این رقابت ها، با نتیجه ۳۸ بر ۱۹ حریف خود را 
شکست دهند و به عنوان تیم دوم گروه B علاوه 
بر صعود به مرحله نیمه نهایی، جواز حضور در 
رقابت های هندبال قهرمانی زنان جهان را کسب 
کنند. تیم ملی هندبال بانوان کشورمان برای 
نخستین بار در تاریخ ورزش های گروهی و توپی 
بانوان ایران، علاوه بر صعود به جمع چهار تیم 
برتر رقابت های هندبال آسیا، سهمیه حضور 
در رقابت های جهانی اسپانیا را کسب کرد تا 
ضمن حضور در جمع چهار تیم برتر رقابت های 
آسیایی، برای نخستین بار رویای جهانی شدن 

بانوان هندبال ایران را محقق سازد. شاگردان 
»قانع« با کسب این پیروزی صاحب هشت امتیاز 
شدند و پس از ژاپن به عنوان تیم دوم گروه دوم 

راهی مرحله نیمه نهایی شدند.
 گزارش آس

حضور تیم ملی هندبال زنان ایران در مسابقات 
قهرمانی جهان اسپانیا یک پیروزی است، آنها با 
حجاب اسلامی در این مسابقات حاضر شده اند 
که این حجاب آنها را از دیگران متمایز می کند. 
به گزارش آس، تیم ملی هندبال زنان ایران 
ولین حضورش در مسابقات قهرمانی زنان  ا
جهان را با حجاب اسلامی پشت سر می گذارد. 
این تیم تنها ۱۳ سال از حضورش در مسابقات 
بین المللی گذشته و با چهارمی در مسابقات آسیا 
جواز حضور در اسپانیا را به دست آورده است. 
در مسابقات قهرمانی جهان که ۳۲ تیم حضور 
دارند، انتظار می رفت تیم های دیگری نیز حضور 
داشته باشند اما این افتخار متعلق به ایران است. 
تیمی جدید که اولین حضورش در قهرمانی 
آسیا به سال ۲۰۰۸ میلادی برمی گردد و اکنون 
بعد ۱۳ سال جزو بهترین تیم هاست. روزگذشته 
ایران اولین دیدارش در مسابقات قهرمانی جهان 
را در کاستیون اسپانیا مقابل رومانی انجام داد 
که با نتیجه ۳۹ بر ۱۱ شکست خورد. ملی پوشان 
هندبال ایران در اولین مسابقه با لباس های 
معمولی حاضر شدند. آنها همانند بازیکنان 
برخی دیگر از تیم ها روسری داشتند و بازی 

خود را با حجاب انجام دادند که این حجاب، آنها 
را از دیگران متمایز می کند. در طول بازی هیچ 
اعتراض یا اتفاقی رخ نداد و همه چیز به روال 
عادی انجام شد.  برای ایرانی ها حضور در اسپانیا 
یک پیروزی است. آنها از قبل می دانستند که 
نروژ یا رومانی از امکانات بهتری برخوردار و 
شرایط بهتری دارند. آنها از قبل برنامه خود را بر 
پیروزی مقابل قزاقستان متمرکز کرده اند. ایران 
و قزاقستان چهار بازی بین المللی انجام داده اند 
که قزاقستان برنده این دیدارها بوده اما رفته رفته 
ایران تعداد گل های خورده خود را کاهش داده 
است. در دیدار ایران و رومانی مینا وطن پرست 
ستاره زمین بود. او ۳۲ ساله است و یک متر و 
۶۸ سانتی متر قد دارد. او در بازی مقابل رومانی 
بیش از نیمی از گل های تیمش را به ثمر رساند. 
او در این دیدار از ۹ شوتش ۶ گل را به ثمر رساند.

 شکست  سنگین
 ملی پوشان هندبال زنان ایران در دومین 
دیدار خود در رقابت های قهرمانی جهان که از 
۱۰ آذر به میزبانی اسپانیا در حال برگزاری است 
مقابل نروژ قرار گرفتند و با نتیجه ۹ بر ۴۱ بازی 
را واگذار کردند. نروژ قهرمان دو دوره المپیک، 
قهرمانی سه دوره مسابقات جهانی و قهرمان 
هشت دوره اروپا را در کارنامه دارد. تیم ملی 
هندبال زنان ایران در قهرمانی جهان با رومانی، 
نروژ و قزاقستان همگروه است که تاکنون مقابل 
نروژ و رومانی شکست خورده است. دختران 

هندبال ایران باید در آخرین دیدار مرحله 
گروهی ۱۶ آذر ساعت ۲۳ مقابل قزاقستان به 
میدان بروند. تاکنون تیم ملی ایران با تفاضل گل 
کمتر نسبت به قزاقستان در رده سوم گروه خود 
قرار دارد، رومانی با ۴ امتیاز و نروژ با ۴ امتیاز 
در رده های اول و دوم قرار گرفته اند. سه تیم 
اول هر  گروه به مرحله اصلی مسابقات راه پیدا 

خواهند کرد.
 بهترین بازیکن 

در این دیدار فاطمه خلیلی بهفر دروازه بان 
تیم ملی ایران بهترین بازیکن زمین معرفی 
و تاریخ ساز شد. او در این دیدار عملکرد 
قابل توجهی داشت و بارها مقابل مهاجمان 
تیم ملی نروژ قرار گرفت و مانع بازشدن دروازه 
تیم ملی ایران شد.  او در بازی تیم ملی ایران 
مقابل رومانی نیز عملکرد فوق العاده داشت و 
سایت فدراسیون جهانی هندبال نیز عملکرد او 

را تحسین کرد.
 گزارش فدراسیون جهانی

فدراسیون جهانی هندبال در گزارشی درباره 
بازی ایران و نروژ نوشت: در ۴ دقیقه ابتدایی، 
ایران واقعا رویایی بازی می کرد چرا که این 
تیم موفق شده برای اولین بار در مسابقات 
جهانی زنان شرکت کرده و دقیقا مقابل یکی از 
پرافتخارترین تیم های تاریخ پیش بیفتد. البته 
که این فقط یک رویا بود اما با یک بازی عالی 
دیگر از سوی فاطمه خلیلی دروازه بان برتر بازی 
که پس از بازی فوق العاده مقابل رومانی، نیمه 
اول بازی با نروژ را با ۷ سیو به پایان رساند و در 
نهایت جلوی ۱۸ پرتاب را گرفت. نتیجه ۲ بر یک 
قطعا برای تیم ایران مایه مباهات خواهد بود اما 
نروژ که در طول بازی از هر نظر بسیار برتر بود، از 
خواب بیدار شد و نیمه اول را با نتیجه ۲۲ بر ۳ به 
سود خود به پایان برد. یک دفاع قوی و به دنبال 
آن چند شکست سریع فوق العاده که توسط 
بازیکنان سرعتی یا بازیکنان خطی نروژ صورت 
گرفته، سیستم بازی این تیم اروپایی است. در 
نیمه دوم هیچ مانعی برای نروژ وجود نداشت و 
تنها ۳ بازیکن ایران توانستند حداقل دو گل در 
این بازی به ثمر برسانند. این فاصله در پایان به 
۳۲ گل رسید، اما این بزرگترین پیروزی نروژ در 
مسابقات جهانی زنان و حتی بزرگترین پیروزی 
در اسپانیا ۲۰۲۱ نبود. برد ساده نروژ به این 
معنی است که قهرمان اروپای فعلی با دومین برد 
در همین تعداد بازی در اسپانیا، جایگاه خود را 
در دور اصلی تثبیت کرده است. از سوی دیگر، 
ایران در اولین تورنمنت خود در رقابت های 
جهانی هندبال، در آخرین روز بازی خود برای 
صعود به دور اصلی به مصاف قزاقستان رقیب 

آسیایی خود می رود.

شکست 9 بر 41  مقابل نروژ اما 

دروازه بان ایران بهترین بازیکن میدان شد! 

 در کمیسیون ورزشکاران  
جنگ قدرت است 

۲۰۱۲ لندن  سنیم: قهرمان المپیک  ت
گفت: در دوره گذشته کمیسیون ورزشکاران 
کمیته ملی المپیک کاری برای ورزشکاران 
نجام نشده و این یک مجمع فرمایشی در  ا
راستای انتخابات کمیته است. قاسم رضایی 
تاکید کرد: هدف کشتی ما باید المپیکی باشد، 
اینکه رضا گرایی در پاریس ۲ طلایی شود. 
این کار به برنامه ریزی نیاز دارد. تا حالا که 
محمد بنا نتیجه بسیار خوبی گرفته، امیدوارم 
در سال های بعد هم نتایج خوبی بگیرد. وی 
در مورد اختلافات پیش آمده بین فدراسیون 
کشتی و کمیته ملی المپیک گفت: در آن چهار 
سالی که ما بودیم کاری برای ورزشکاران انجام 
نشده و این دفعه هم انجام نمی شود، به همین 
دلیل رغبتی برای حضور در انتخابات نداشتم و 
شرکت نکردم. این یک مجمع فرمایشی است 
برای انتخابات رئیس کمیته ملی المپیک. همه 
اینها جنگ قدرت و برای رئیس شدن است، با 
توجه به اینکه چند نفر از این جمع در انتخابات 
کمیسیون ورزشکاران حق رای دارند. حمید 
سوریان نیازی به حمایت ندارد، جایگاه او در 

ورزش ایران مشخص است.

خارجازمستطیلسبز

زلاتان: 
 شاید با نوه »مالدینی« 

همبازی شوم! 
زلاتان ابراهیموویچ نشانه ای دیگر از تمایل 
خود برای تمدید قراردادش با میلان را ارائه کرد. 
ستاره سوئدی حالا می گوید دوست دارد آنقدر 
به دوران بازی اش در روسونری ادامه دهد که با 
نسل سوم خانواده مالدینی - اسطوره و مدیر 
ورزشی فعلی باشگاه میلان - هم تیمی شود. ایبرا 
در شبکه تلویزیون »رآی ترِِه« ایتالیا بود در پاسخ 
به سوال که آیا از زندگی پس از بازنشستگی 
می ترسد، بیان داشت: نمی دانم بعداز تمام شدن 
دوران فوتبالم چه اتفاقی برای من رخ خواهد داد. 
به همین دلیل کمی از بازنشستگی می ترسم. 
ببینیم چه می شود اما من می خواهم آنقدر به 
بازی کردن ادامه دهم که دیگر هیچ حسرتی 
نداشته باشم. زلاتان یکی از معدود بازیکنانی 
است که همزمان با دو نسل متفاوت از اعضای یک 
خانواده بازی کرده است. او در زمان حضورش در 
یوونتوس و اینتر رقیب پائولومالدینی بود و حالا 
هم تیمی فرزند مدیرورزشی روسونری یعنی 
دانیل.مالدینی است. ستاره ۴۰ ساله سوئدی در 
این باره هم اظهارداشت: حیرت آور است. ببینم 
تا کجا برای فوتبال بازی کردن هیجان دارم. شاید 
توانستم با پسر دانیل هم همبازی شوم. ایبرا ادامه 
داد: اگر لازم باشد در ادامه روزهای بازیکنی اش 
حتی ممکن است تغییر پست هم بدهد. او اظهار 
داشت: من در یکی از تیم هایم به خاطر اینکه 
از دروازه بان مان راضی نبودم، درون دروازه 
ایستادم. به او گفتم »از زمین برو بیرون. خودم 
دروازه بان می شوم!«. در کودکی خیلی پرتحرک 
بودم و والدینم هرگز نمی توانستند مرا کنترل 
کنند. الان هم هر روز صبح با بدن درد از خواب 

بیدار می شوم.

خـــبر

حسین بادامکی: 
 »اسکوچیچ« 

 فهم مربیگری 
دارد

دروازه بان تیم ملی فوتبال گفت: نتایج این تیم گویای عملکرد 
اسکوچیچ است و نه تنها نباید از این مربی انتقاد شود بلکه باید 

تعریف و تمجید نیز صورت گیرد.
 در آخرین مسابقه ای که در لیگ پرتغال انجام دادی، 
در دقایق پایانی برخوردی با علی علیپور داشتی. آن صحنه 

پنالتی بود؟
در بازی قبل متاسفانه در دقیقه ۹5 گل خوردیم و آن اتفاق در 
همین بازی هم رخ داد. در مورد صحنه برخورد با علیپور باید بگویم 
که اینجا سیستم VAR وجود دارد و همه چیز را مورد بازبینی قرار 
می دهند. من و علیپور با یکدیگر برخورد داشتیم که متاسفانه از 
ناحیه زانو و سفیدران احساس درد می کردم و حتی عکسش را هم 
برای علی فرستادم. در آن صحنه برخورد صورت گرفت ولی به هیچ 

عنوان پنالتی نبود.
 در مورد رکورد پرتاب دستت که در کتاب گینس ثبت 
شد صحبت کن. فکر می کنی خودت این رکورد را بهبود 

ببخشی؟
اتفاقی که افتاد با دعای خیر مردم و لطف خداوند بود. در مورد 
بهبود این رکورد همه چیز دست داوران گینس است که بخواهند 
از من دعوت کنند تا دوباره این رکورد را بزنم. قطعا امیدوارم رکورد 

خودم را در آینده بشکنم.
 به این فکر می کنی که به فوتبال ایران برگردی؟

تا حالا چیزی در مورد بازگشت به ایران نگفته ام و تا جایی که 
شرایط برایم مهیا باشد و پیشنهاد داشته باشم ترجیح می دهم در 

فوتبال اروپا بمانم. در اروپا اتفاقات خوبی برای من رخ داد 
و از لحاظ فن دروازه بانی پیشرفت کردم. به این فکر 

نمی کنم که به فوتبال ایران برگردم.
 تیم ملی در آستانه صعود به 
جام جهانی 2022 قرار دارد و این 

در حالی است که خیلی ها بر این 
عقیده هستند که دیگر صعود 
به جام جهانی نمی تواند یک 

ستاورد بزرگ برای فوتبال  د
ایران باشد.

با این نظر مخالفم و اتفاقا اعتقادم این است 
که صعود برای جام جهانی برای فوتبال خیلی از 
کشورها یک دستاورد بزرگ محسوب می شود. 
صعود به جام جهانی برای هیچ تیمی در هیچ 
جای دنیا آسان نیست و می توان در این زمینه 

به پرتغال و ایتالیا اشاره کرد که با این قدرت تیمی شرایط سختی 
پیدا کردند. ما هم دوست داریم در جام جهانی بدرخشیم و این هدف 

مستلزم این است که تدارک خوبی برای تیم ملی دیده شود. 
 فکر می کنی مهدی طارمی به تیم ملی برگردد؟

همه ما دوست داریم مهدی در کنار ما باشد و امیدوارم با 
صلاحدید دراگان اسکوچیچ طارمی را در تیم ملی ببینیم. خود 
مهدی هم دوست دارد برگردد و اسکوچیچ نیز همیشه از این بازیکن 

تعریف کرده است.
 دراگان اسکوچیچ با وجود نتایج خوبی که در تیم ملی 
گرفته همچنان در فوتبال ایران منتقدان خاص خودش را 

دارد. در این مورد نظرت چیست؟
این مسائل ممکن است برای خیلی از 
مربیان به وجود بیاید. من نمی دانم چطور از 
اسکوچیچ انتقاد می کنند و اتفاقا این مربی 
با عملکردی که داشته باید مورد تعریف و 
تمجید قرار بگیرد. اسکوچیچ از ۱۳ بازی 
در ۱۲ بازی پیروز شد و یک مساوی هم داشتیم. 
عملکرد او جای هیچ حرفی را باقی نمی گذارد. باید این 
را هم در نظر بگیرید که هیچ تیمی نمی تواند همیشه 
صددرصد خوب باشد. گاهی اوقات ممکن است یک تیم در 
طول ۹۰ دقیقه در دقایقی از بازی عملکرد ضعیفی داشته 
باشد ولی مساله مهم نتیجه گیری است که خوشبختانه 
ایران در این زمینه بهترین عملکرد را با اسکوچیچ داشت.

علیرضا بیرانوند: 

باید از »اسکوچیچ« تمجید شود


